
Referat fra bestyrelsesmøde i Børnenes Ø 
 

Dato: 14.11.2022 

Tidsrum: 19.30 – 21.30  

Referent:  Jesper Dolleris 

 

Referat 
 

Punkt: Handling: 

1. Økonomi 

Intet nyt siden seneste møde. Kirsten har 
økonomimøde i næste uge, og punktet vil blive 
berørt på kommende møde i januar. Der er 
ligeledes heller ikke noget omkring 
fællesudgifterne til Generationernes Hus. 
Kirsten forventer ikke en endelig afklaring på 
dette punkt i år.   

2. Sparekatalog (Høringssvar) 

Der er fra Aarhus Kommune udarbejdet et 
sparekatalog, hvori der er lagt op til flere tiltag 
for besparelser på tværs af hele Børn og Unge. 
Bestyrelsen har drøftet de elementer som 
potentielt kan ramme institutionen, skulle det 
blive vedtaget. Kirsten deler sparekataloget på 
Aula.   

3. Legepladser i Institutionen (Opfølgning) 
a. Belægning på legepladsen 
b. Gårdmiljø i Børnehaven 

Belægning: Der er lagt belægning på 
legepladsen. 
Gårdmiljø: Der er købt nogle enkelte spil, men 
ellers er det stadigvæk et område i fokus. 
Senere er det planen at der skal arbejdes på 

Navn: Tilstede: Fraværende: Navn: Tilstede: Fraværende: 

Bestyrelse: Suppleanter: 
Line Börjesson *(F) ☒ ☐ Ditte Sangill ☒ ☐ 

Dinah S. Khatir *(NF) ☒ ☐ Johannes Maidl ☒ ☐ 
Kasper Hendrup ☒ ☐ Karoline Thostrup ☐ ☒ 

Jesper Dolleris ☒ ☐ Thomas Jensen ☒ ☐ 
Anna Schröder ☒ ☐ Maria Højland ☒ ☐ 

   Maria Wæver ☐ ☒ 
Leder: Personale: 

Kirsten Vestergaard ☒ ☐ Hanne F. Rasmussen ☐ ☒ 
*(F) – Formand & *(NF) Næst formand    



noget belægning samt læringsmiljø ved hegn. 
Kirsten arbejder fortsat på afklaring omkring 
rutchebanen. Der bliver fulgt op på punktet til 
næste møde. 

4. Informere om ny Gruppeopdeling i 
børnehaven 

Punktet bliver flyttet til kommende møde i 
januar. 

5. Udlejning af ladcykler (Opfølgning) 

Udlejningen er startet op, og det er nu muligt at 
leje cyklerne i weekenderne. Der er skrevet ud 
på Aula omkring praktikken, samt et opslag på 
opslagstavlen. 

6. Frokostordning per 01.01.2023 

Pr. 01.01.2023 stiger prisen på frokostordningen 
som er gældende for hele Aarhus Kommune. I 
2022 har prisen være DKK 548 per måned per 
barn i 11 betalingsmåneder. I 2023 stiger prisen 
til DKK 666 per måned per barn i 11 
betalingsmåneder.  
Bestyrelsen har stemt for, at frokostordningen 
fortsætter i 2023. 

7. Rollefordeling i Bestyrelsen 
a. Arrangementer/udvalg 
b. Referater 

Udvalg: Ditte vil være frontfigur på Årshjul og 
arrangementer.  
Referater: Opgaven går på omgang blandt 
medlemmerne i bestyrelsen. 

8. Evaluering af den pædagogiske læreplan & 
forældre tilfredshedsundersøgelse 

Evaluering af den pædagogiske læreplan 
skubbes til kommende møde i januar.  
 
Der blev i Børnenes Ø udført en 
forældretilfredshedsundersøgelse i september 
2021. Resultatet af denne foreligger først for 
ledelsen i institutionen i juni 2022. Grundet den 
lange responstid og den generelle udvikling i 
mellemliggende periode i institutionen, bliver 
der ikke gået mere i dybden med resultatet af 
denne. Det forventes at der udføres en ny 
undersøgelse i løbet af 2023.  

9. Boldkasse (Opfølgning) 

Bestyrelsen har drøftet muligheden for at finde 
en person som kunne have interesse i at agere 
instruktør for et ”gymnastik hold” i 
weekenderne. Tankerne er fortsat at benytte 
den grønne sal i det omfang det er muligt. 
Kirsten har fået kontakt på en Aarhus Ø 
lokalforening. Kirsten deler kontakten, og 
bestyrelsen undersøger muligheden for, at der 
her kunne være en person med interesse for 
dette hold.  



10. Rygning foran institutionen (Opfølgning) 

Det er opfattelsen at der er sket en bedring. Der 
er kommet skiltning omkring rygning forbudt. 
Maria (Højland) informerer at der også er stort 
fokus på dette fra Generationernes Hus, og der 
arbejdes på flere løsninger. Kirsten følger op på 
denne ind mod huset, og holder fortsat fokus på 
området. 

11. Læringssamtale (Torsdag 17.11) 
Anna deltager på vegne af bestyrelsen. Der 
kommer en opfølgning efterfølgende op på 
kommende bestyrelsesmøde.  

12. Årshjul 
a. Fredagsbar  
b. Arrangementer for året 

Fredagsbar: Bestyrelsen ønsker at tage initiativ 
til en fast månedlig fredagsbar. Der udarbejdes 
en plan over de fredage, hvor vi kan mødes til 
en bolle og juice hos Frede og/eller den grønne 
sal. Ditte vil lave en plakat som bliver hængt op, 
og der vil også komme et opslag på Aula. 
Julearrangement: Arrangementet er planlagt til 
onsdag d. 7. Konceptet for arrangementet blev 
drøftet og det blev konkluderet at logistikken og 
mængden af personer bliver for stor. Derfor vil 
arrangementet ikke komme til at inkludere 
forældre som ellers tidligere kommunikeret. 

13. Eventuelt 

1. Status på bakken ovenpå røret på 
legepladsen mod Ø-linjen: Kirsten følger 
op på at området fortsat er lukket af 
indtil udbedring.  

2. Eftermiddagsmad: Status fra Kirsten er 
positiv. Maden får god kritik fra 
personalet, mængderne er passerne og 
børnene virker til at kunne lide maden. 
Fra bestyrelsen skal også lyde en 
opfordring til, at forældrene er 
opmærksom på at få regningen for 
eftermiddagsmaden betalt. Den første 
regning er blevet sendt til e-Boks, og ved 
betaling kan den tilmeldes til 
betalingsservice.   

14. Punkter til næste bestyrelsesmøde 

• Gårdmiljø i Børnehaven 

• Gruppeopdeling i Børnehaven 

• Evaluering af den pædagogiske læreplan 

• Boldkasse & gymnastikhold 

• Opfølgning på læringssamtale 

15. Dato for næste bestyrelsesmøde 11.01.2023 

  
 


